
 

Til Transportudvalget og partilederne i Togfonden. 
09-09-2019 

Der skal nu diskuteres infrastruktur i Transportudvalget, så man opnår en bred infrastrukturplan. 

Jeg synes, man skal overveje 2. del af Togfonden ud fra følgende debatindlæg: ”Banedanmarks 

præstigeprojekt”. 

 

(Uddrag) 

Togfonden melder at en opgradering af strækningen Skanderborg – Aarhus vil generere 10,9 millioner 
passagerer om året, mens en ny jernbane fra Hovedgård til Hasselager kun vil generere 6,6 millioner 
passagerer. (Togfonden.dk - tabel 13 - side 65)  
Hvis jernbanen bevares over Skanderborg, vil den kunne opsamle 4,3 millioner passagerer om året i forhold 
til en ny jernbane fra Hovedgård til Hasselager ifølge Togfonden.  
 
Til glæde for hvem? 

 

Resten af debatindlægget kan læses på: 

http://www.tisetweb.dk/PDF/Banedanmarks%20praestigeprojekt_26_08_19.pdf 

 
Håber I har tid til at læse det.  
 
Med venlig hilsen  
Jørgen Christensen  
Tisetvej 24  
8355 Solbjerg 
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